
Referat møte i FAU/Tangvall skole skoleåret 2022/2023 

Tid: Tirsdag 07.03.2023, kl 18.00-20.20  

Sted: Personalrommet på Tangvall skole 

Klasse FAU representant Tilstede 

8A Kirsten Marie Solås x 

Vara 8A Julianne Karlsen Risan  

8B Erik Sæther x 

Vara 8B Elisabeth Angel  

9A Markus Reisvaag x 

Vara 9A Stine N. Andersen  

9B Kristian Strøm x 

Vara 9B Øyvind Haarr  

9C Kari Lunøe-Nielsen x 

Vara 9C Lars Kjetil Sørhus  

10A Benedicte Andresen  

Vara 10A Kim Erlend Løvslett x 

10B Steinar Knutsen x 

Vara 10B Hilde Stråtveit  

Rektor Elin Rekve x 

Stedfortreder   

Neste møte: 180423, kl 18-20, Personalrommet på Tangvall skole 

 

7/2023 Godkjenning av saksliste og av referat fra forrige møte 

Godkjent 

 

8/2023  Saker fra rektor/skole 

Rektor informerer: 

-Elevene begynner å finne seg til rette i bygget, og det er satt i gang trivselsledere som 

har vært på kursing og fått meget gode skusmål fra veilederne her. 

-Det blir formell åpning av skolesenteret 26/8 kl12-14 med stor fest. 

-Opplever at man har lav grad av vold og truselutfordringer på skolen..  

-Det er sprengt kapasitet på skolens 8. trinn fra høsten, og flere søkere har dessverre 

blitt avslått. Det blir 3 fulle klasser. 

 



 

92023 Saker fra FAU/SU/SMU/Komfug 

Elevrådet har spilt inn en sak til arelaplan. 

 

10/2023 Hjem, skole, skolemiljø 

Kari Lunøe-Nielsen har hatt samtale med politikontakt Terje Erkleiv. 

Fra politiets side skjer det ikke så mye i Søgnes ungdomsmiljø ift utfordrene miljø og 

kriminalitet som politiet tar tak i. Barna er opptatt av å ikke skulle bli sett på som 

«snitchere», og det er en kultur som politiet ser blir mer og mer utpreget.  

Man ser en økning i bruk av rusmidler på landsbasis, men har ikke tall for dette fra 

Søgne. 

 

11/2023 Sambruk av skolesenter på Tangvall 

-Skolefrokosten er meget populær, med 25- 40 brukere. Det er sosialt og en meget 

koselig atmosfære under måltidet 

Av brukerne er det fire stk som så langt har betalt inn frivillig sum på kr 100 for tilbudet. 

 

-Det vil bli foreldremøte for kommende 8. klassinger der infomasjonen bl.a. vil inneholde 

info om samkjøring og sambruk med videregående skole. Kantinetiden vil skilles mellom 

skolene med ulike klokkeslett, og ungdomsskolen vil ha dedikerte uteområder. 

 

12/2023 Skoleturer 

Skoleturer/Aktiv skole 

Problemstilling ift lønnskostnader til lærere er foreløpig ikke avklart i fm. skoletur. Det 

vil si at man må se på skoleturordningen for fremtidige årskull. Årets 9. klasse sin tur går 

som planlagt. I Lindesnes har man valgt å reise i høstferien for å komme unna 

lønnskompensasjon til lærer. Man kan se på ulike variasjoner her for å komme i mål med 

skoletur, men det er en diskusjon mellom Aktiv Skole og skolen. 

 

13/2023 Eventuelt 

FAU har avventet innspill fra Elevråd ift. markering av åpning ny skole. Går videre bort 

fra dette, da man ser at det blir et solid tilbud til alle, også de voksne, på åpningsfesten.  

 

14/2023 Eventuelt 

Status på franskundervisningstilbudet på Tangvall Skole: 



Utfordrende å få inn dyktig fransklærer på skolen. Situasjonen har vært slik siden starten 

av januar. Kan ikke sette inn fransklærere fra andre skoler på overtidsjobbing, og det har 

ikke latt seg gjøre å få inn lærervikar foreløpig. Situasjonen har vært krevende, men man 

har nå en vikar inne frem til 20. mars. 

 

Tilgang til rom på skolen for foresatte og andre: 

Rom lånes foreløpig ikke ut, men det er ønskelig at dette kommer. Idrettsetaten står for 

utleie av idrettshallen etter kl 1530. Man håper på å få en slags brukerkalender etter 

hvert, der kommunen oppretter en koordinator som kan samordne bruken. Skolen har 

spilt dette videre inn hos kommunen. Det er mange ulike kommunale brukere av bygget, 

på kveldstid, som man må samordne. 

 

 

Erik E. Sæther 

Ref 

 

 


